
REFERAT FRA JURYMØTE 28.2.2016 KL. 1200 

 

Til stede: Fritjof Rannem, Trond Iversen, Arnfinn Paus, Kristian Amundsen 

 

 

Avvikling av stafettene 

 

Starten på begge stafettene gikk bra. Det ble en liten kork opp bakken. Løypa fungerte ellers 

bra.  

 

Ingen skøytetak på kritiske punkter. 

 

Vekslingene fungerte bra foruten første veksling for jenter, der det var litt kluss. 

 

Målområdet fungerte bra, men noen det ble liggende i målområdet litt for lenge. 

 

Avviklingen av rennet gikk totalt sett veldig bra.  

 

3,75 km på stafett vurderes å være en god etappelengde. 

 

Arrangementet totalt sett: 

 

 God kontakt med arrangør i forkant. 

 Opplegget for TDene har vært bra. 

 Premieutdelingen har vært bra og har gått hurtig. Flotte premier. Pluss for 

premieutdeling rett etter løpene.  

 Bra parkeringsopplegg. Fleksibilitet underveis. 

 Gode løyper som er godt satt, løypekjørerne hører på råd. Alle skryter av preppingen.  

 Stadion med to nivå setter begrensninger ift. avvikling av stafetten. 

 God dekning med funksjonærer. Fleksible og omstilles raskt til nye oppgaver ved 

behov. 

 Positiv og konstruktiv rennleder. Hører på råd og tar innspill til retterretning. Gode 

løsninger underveis. 

 Rennkontor fungerte bra og sto på.  

 Speaker er flink, men kunne lagd mer spenning under løpene. 

 Bra servering i teltet, fungerte også godt som varmetelt. 

 Smøreteltene fungerte bra da det kom varme. Fornøyd med båsene, og flisene på 

bakken fungerte ettersom det var lagt i tykt nok lag. 

 Uvanlig få skriftlige og muntlige advarsler. 

 God løsning med juryrom i romslig bobil.  

 Noe kronglete hjemmeside. 

 Lagledermøtene fungerte bra.  

 

 


